
Zápis z valné hromady delegátů KS ČSS Libereckého kraje

1 Datum, čas a místo konání 
16. září 2015, 17:00, klubovna Klubu biatlonu 120, Liberec - Ruprechtice

2 Účastníci

2.1 Delegáti KS ČSS Libereckého kraje
0003 3. uliční Česká Lípa Karel Steiner
0028 INVA Květoslav Straník
0055 LOYD Jablonec nad Nisou Dana Hulíková
0159 Chrastava Ladislav Kratochvíl
0200 Manušice- Karel Brabec
0366 Ruprechtice-Liberec Petr Janoušek
0418 Stráž nad Nisou Přemysl Mrňák
0577 Horní Branná Jiří Jérie
0731 Semily Jaroslav Vilím
0905 Liberec Hynek Mikulčík

2.2 Členové výboru KS ČSS Libereckého kraje
Antonín Gébl, Luboš Opelka, Tomáš Pěnička, Milan Regner a Vladimír Tesař

Program:
1. Zpráva o činnosti LKS a jeho výboru od zvolení na valné hromadě 23.3.2015
2. Čerpání rozpočtu
3. Zpráva revizní komise
4. Návrh na další rozvoj sportovní střelby v kraji
5. Přestávka
6. Diskuze
7. Schválení závěrů valné hromady

1  Zpráva o činnosti LKS a jeho výboru od zvolení na valné hromadě 23.3.2015
Pan Milan Regner, předseda výboru KS ČSS Libereckého kraje, přednesl zprávu o

činnosti a hospodaření KS ČSS Libereckého kraje za období od konání předchozí
valné hromady, která se konala 23.3.2015 (viz příloha A).

2 Čerpání rozpočtu
Pan Přemysl Mrňák, hospodář LKS, seznámil přítomné se stavem čerpání rozpočtu v roce 

2015. K dispozici má LKS 85 722 Kč. 
rozpočet vyčerpáno

Soustředění mládeže 30 000 Kč 23 070 Kč
ČPTM  - příspěvek na dopravu 35 000 Kč 36 481 Kč
krajské přebory    5 000 Kč   2 968 Kč
semináře (rozhodčí, trenéři)    5 000 Kč          0 Kč 
ostatní                                                                             3 000 Kč                             1 844 Kč
celkem 78 000 Kč 64 363 Kč

rezerva     7 722 Kč 21 359 Kč
      

3 Zpráva revizní komise
Pan Luboš Opelka, člen revizní komise přečetl revizní zprávu. Zpráva obsahovala

přehled hospodaření s finančními prostředky za období 2013 a 2014 (viz příloha B).
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4 Návrh na další rozvoj sportovní střelby v kraji
Všichni účastníci VH se shodují v tom, že je třeba zlepšit práci s mládeží. Bylo by třeba 

pracovat s mládeží ve více klubech, než dosud, více pracovat s mládeží zejména v klubech 
s pistolářskou tradicí a zlepšit účast i výkonnost mladých v ČPTM. Bohužel nepadl konkrétní návrh na 
řešení těchto problémů.

5 Přestávka

6 Diskuze
V oblasti práce s mládeží pan Regner reagoval na poznámku pana Kratochvíla o nedostatku 

prostředků na nákup střeliva. Seznámil valnou hromadu s principem nákupu a způsobu rozdělování 
střeliva v jeho klubu. 

Dále se diskutovalo o možnostech získání grantů od kraje, které jsou však opět závislé na 
činnosti klubů, a to hlavně s mládeží.

Proběhla diskuze o medializaci. Zveřejňování jednotlivých akcí je možné, ale je to hlavně na 
klubech. Musí se najít někdo z klubu, kdo kontaktuje média a pak jim předá nejlépe již hotový článek o
akcí klubu. Paní Hulíková připomněla, že jí ČSS neodpověděl na její dotaz, zda je na ČSS plán 
medializace a osoba, pověřená touto oblastí.

7 Schválení závěrů valné hromady
1. Pokračovat v plnění úkolů z usnesení valné hromady z 23.3.2013 – pan Regner.
2. Snažit se o zapojení většího množství  klubů do práce s mládeží – členové výboru LKS.
3. Snažit se navázat spolupráci s dalšími střeleckými kluby v kraji, získat mailové adresy – pan Mrňák.
4. Informovat kluby kraje o krajských grantech a eventuelních dalších grantech, realizovaných
    prostřednictvím svazu nebo MŠMT – pan Regner.
5. Připomenout na VV ČSS odpověď paní Hulíkové v oblasti medializace - pan Regner

Přečteno, projednáno a schváleno v Liberci dne 16. září 2015
Zapsal: Přemysl Mrňák



Příloha A

ZPRÁVA O ČINNOSTI OD POSLEDNÍ VALNÉ HROMADY

Úvod
Výbor LKS pracoval ve složení, zvoleném na valné hromadě až do úmrtí jejího člena Josefa Dimla 
v lednu 2015. Ten byl nahrazen prvním náhradníkem, zvoleným na valné hromadě, panem Tesařem. 
Práci hospodáře LKS převzal po panu Dimlovi pan Mrňák, člen výboru LKS. Vzhledem k tomu, že pan 
Diml byl jediným členem výboru, oprávněným manipulovat s finančními prostředky, došlo po jeho 
úmrtí k problémům s přístupem k účtu. To se podařilo později vyřešit. Na doporučení výboru byl účet 
převeden k bance s levnějšími a výhodnějšími službami (od ČSOB jsme přešli k FIO bance). Po výměně
vedoucího RSCM Manušice byl podle programu občas na zasedání výboru LKS zván nový vedoucí 
střediska pan Brabec (dříve tuto funkci zastával člen výboru pan Stupka). Schůze výboru probíhaly 
v některém z klubů podle programu zasedání výboru LKS.

Výbor se scházel pravidelně v předepsaných termínech i s revizní komisí (nebo byl na zasedání 
alespoň jeden její člen). Spolupráce s revizní komisí, která v předešlém volebním období nepracovala, 
byla pravidelná, vyvíjela se, postupně vznikala i náplň a metody její práce a v současné době je práce 
výboru i komise ve shodě. Revizní komise pracuje na základě nově schváleného statutu komise.
Po roce práce bylo hodnoceno čerpání rozpočtu, vyvozeny mechanismy šetření  a schválen rozpočet 
pro další rok.    

Účast členů výboru na zasedání:
Pan Regner  10/10, pan Brožek 8/10, pan Diml 4/7, pan Mrňák 10/10, pan Gébl 10/10, pan Stupka 
6/10, pan Pěnička 9/10, pan Tesař 2/3

Účast členů revizní komise:
Paní Hulíková 10/10, pan Opelka 7/10. 

Náplně jednotlivých zasedání výboru jsou uváděny v zápisech na krajském webu, domnívám se, že 
proto není třeba je uvádět v této zprávě. Jednání jsou poměrně obsáhlá a trvají průměrně kolem 3 
hodin. Účast členů výboru a revizní komise na zasedáních je velmi dobrá, viz výše uvedený přehled.

Předseda LKS se pravidelně zúčastňuje zasedání Výkonného výboru ČSS (v uplynulých dvou letech 
jedna neúčast), poznatky ze zasedání přenáší na výbor LKS.

Hlavní úkoly práce výboru LKS a jejich plnění
Hlavní úkoly práce výboru byly stanoveny valnou hromadou z 23.3.2013: 
1. Při využití finančních prostředků na následující období vzít v úvahu tyto priority:
- rozvoj střelby mládeže se zaměřením na střelce nezařazené do RSCM
- rozvoj pistolových disciplín se zaměřením na mládež
2. Plnit usnesení VH SSK Libereckého krajského sdružení
3. Podporovat rozhodčí a trenéry v SSK zejména pořádáním seminářů a školení
4. Prosazovat dodržování stanov ČSS v oblasti placení a odvodu členských příspěvků
5. Propagovat sportovní střelbu v masmédiích a na internetu
6. Zapojit do činnosti LKS všechny kluby, zejména východní část kraje. K tomu pořádat
výjezdní zasedání Výboru LKS v různých částech kraje. Schůze výboru konat nejméně
čtyřikrát ročně.
7. Valnou hromadu pořádat každé dva roky



K výše uvedeným úkolům můžeme říci, že jsou převážně plněny. Podrobněji k jednotlivým úkolům:
1) Byla to zejména podpora práce s mládeží, kterou jsme plnili pořádáním soustředění mládeže 
v pušce (malorážka, vzduchovka stoje i leže) a nově i pistolářů ve spolupráci s RSCM Ostrava, protože 
v našem kraji je mladých pistolářů málo, podporou účastníků ČPTM (jízdné), organizací účasti na 
LODM v Plzni a znovuzavedením krajského žebříčku mládeže na krajském webu. Přesto je práce 
s mládeží omezena jen na několik klubů a nedaří se nám počet těchto klubů zvětšovat. V našem 
volebním období se do práce s mládeží ve větší míře nově zapojily jen dva kluby (LOYD Jablonec a 
nově vzniklý SSK Liberec). Počet mladých střelců však o dost stoupl a zdá se, že i činnost v oblasti 
mladých pistolářů se pomalu zlepšuje. ČPTM se na každém kole účastní 20 – 25 mladých střelců 
s podporou kraje a RSCM.
2) Plněno
3) V loňském roce jsme uspořádali školení rozhodčích, v letošním roce školení trenérů (toto školení 
dokonce i pro další 3 kraje).
4) Plněno
5) Plněno naším webem a občasnou zprávou v masmédiích (v tomto bodě jsou rezervy)
6) Přes snahu místopředsedy zapojit do práce všechny kluby v kraji se tento úkol nedaří naplňovat, 
jsou kluby, které zůstávají bez vazby na kraj a po našich zkušenostech se ani nepodaří všechny zapojit. 
Jedná se zejména o kluby, které neprovádějí střelbu v olympijských disciplínách. Další body, týkající se 
konání pravidelných zasedání výboru jsou plněna.
7) Plníme touto valnou hromadou

Další náplň práce výboru LKS
Dalšími oblastmi práce výboru LKS bylo pořádání KP v malorážce i vzduchovce, v puškových i 
pistolových disciplínách. Postupně stoupá počet hodnocených disciplín a kategorií. Na akce dle 
možností delegujeme rozhodčí, hradíme ceny, dáváme diplomy a výsledky eventuelně vyhlašuje 
zástupce výboru LKS. 
Zavedli jsme ocenění těch, kteří dlouhodobě pracují ve prospěch střelectví v kraji – letos to byli tři 
rozhodčí, kterým předal ocenění pan Gébl, jako vedoucí komise rozhodčích nebo předseda výboru 
LKS.
V loňském roce jsme uspořádali anketu o nejlepšího sportovce kraje v několika kategoriích, letos se 
tuto anketu nepodařilo uspořádat. 
Panu Mrňákovi patří dík za aktuální vedení webu, který patří mezi weby ostatních krajů k absolutní 
špičce. Snahy o zavedení nového, modernějšího vzhledu nakonec skončily tím, že se zůstalo u starého 
vzhledu webu, protože zaručuje včasnou aktualizaci. 
Za velmi dobrou můžeme považovat také spolupráci s RSCM Manušice. Předseda LKS a vedoucí RSCM 
se pravidelně domlouvají na všech otázkách práce střediska a mládeže v kraji. 
 
Návrhy pro další období činnosti výboru LKS:
1. Pokračovat v plnění úkolů z usnesení valné hromady z 23.3. 2013.
2. Snažit se o zapojení většího množství klubů do práce s mládeží
3. Snažit se navázat spolupráci s dalšími střeleckými kluby v kraji
4. Zlepšit informovanost klubů o krajských grantech
  

V Liberci 16. září 2015 Milan Regner, předseda LKS 



Příloha B

Rok 2013:

- Příjmy účtovat dle skutečnosti * např. 94.600,-Kč - příjem a 4.500,- Kě - nákup pravidel zaúětovat

do výdajů, chybně zaúětováno 90.100,-Kč jako příjem.

- Účtovarro za ČPTM - přečerprfuo o 7.300,-Kě - prosfiedky čerpány v souladu se schválenými
pravidly, ale dohodnutá částka byla pfučerpana.

_ Účtován ,J<rajský pfubor* - pfučerpáno o 458l,-Kě - prosfiedky čerprány v souladu se schválenými
pravidly, ale dohodnutá částka byla přeěerpána.

- Doporučujeme rozepsat položku ,,ostahf'. Čerpáno v souladu se schválerqými pravidly.

Rok 2014:

- Účtováno za ČPnrl - příspěvek na dopraw !4.750,- Kč * prostfudky čerpány v souladu se

schválenými pravidly, ale dohodnutrá ěástka byla pfuěerpána.

- Doporučuji promyslet výši rezervní částky - zustatku do roku 2016.

- Doporučuji vytvořit a schválit dohodnutý způsob podpory za cestovní rrráklady - neilčtovat ceďái"
ale příspěvek na cestu. Tuto podporu měnit podle počfu sportovců v účtovanán voze.

- Přístroj na hodnocení ran byl proplacen!

- Doporuěuji každý výdajovY doklad (např. fakturq doklad o zaplacení apd.) podepsat jako
schválený k proplacení a zučtovrání, předsedou či osobou pověfunou.

Závét:

Kontrolované doktqd3 isou úětovány v souladu se schválerr{m rozqoětem- Komisg neslnledala ádné
nedostatky, které je ťeba fušit na následující ,,Valnó hromaděo'. Výše wedená doporuěení jsou pouze
informativní.

kontoloval:

Dana Hulíkovrár, Luboš Opelka

Čleirové výboru byli semámeni se ávěry konholní komise dne 31.7.2015 při jednrání výboru.

DanaHulíková

V Liberci, dne 31.

Luboš Opelka
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